
  
REFERAT FRA PEISMØTE I YRKESTJENESTEN 

 
 
Møtetid:  Tirsdag 20. februar 2024 kl. 18.30 
Møtested:  Magnar i Færdenveien 
 
Deltakere: Svein, Olena, Magnar, Lisbet, Katharina og Svein Eystein 

 
Referat til: Deltakere, Ingrid Solberg, Olav Simon, Sigmund Leine, Hanne Witsø, Bjørn 

Solhjem, Anne Lise Rian, Ove Erik Helgesen og Parviz Salimi. 
 
Forfall: Øivin, Jan Th og Arnfinn 
 

1. Forslag til møteprogram 

 

Foredragsholder Tema Felles Ansvar 

Bernt Gran Spritbrenning på Ask JA Sigmund 

Bergstrøm Turbinen i fossen, ny fangdam og 

utvikling i strømpriser 

JA Jan Th. 

 Besøk på noen av de historiske gårdene i 

distriktet 

JA Hanne S.  

Bjørn Volleng Omvisning på Ringerike VGS. Foredrag 

om skolens utfordringer? Eller en 

presentasjon av idrett eller kulturlinje 

JA Arnfinn 

Bjørn Grønseth Hva er visjonen med USN på Ringerike? 

Eller hva tenker USN om Ringerike som 

reiselivsmål? 

Besøk på skolen 

JA Svein S 

Reni Karoline 

Odden 

Foredrag om Frivillighetens Hus 

(Omvisning?) 

JA Svein 

Eystein 

Skarstein Utbygging på Tandberg/Tandberghøgda JA  

Jens Veiteberg Bovieran JA Svein 

Eystein 

Jostein Nybråten Omvisning nytt vannverk JA Jelena 

Arne Andersen Omvisning og skyting på Ringerike 

Skytterklubb - Butentjern  

JA Jelena 

Magnus Nilholm Erfaringer etter Hans og Hans 

etterfølgere 

JA Magnar 

Medlemmer Egoforedrag med gamle  President 

Øyvind 

Nordstrøm 

Ny kulturstrategi i Ringerike Kommune JA Magnar 

Jan TH & Bjørn 

Olav 

5G – hva betyr det for oss? JA Jan Th. 

Martin Bremnes Planer og visjoner for Ringvold 

Frukthage 

JA Svein S 
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2. Club Visioning 

Har dere synspunkter på prosjektet? Mener dere det kan være aktuelt å kjøre en ny Club 

Visioning-prosess i klubben vår? 

Vi tror det er riktig å rullere prosessen hvert andre år. 

 

3. Deltagelse på Ringeriksdagen 31.08.24? 
Hensikten med å stå på torvet må vel være medlemsrekruttering og å fortelle om hva 
Rotary er på Ringerike. Vi er veldig i tvil om vi vil oppnå noe med å delta. 

 

4. Medlemskap i RNF (Ringerike Næringsforening)? 
Svein Eystein har sendt dette innspillet til peismøtet: 
Det nærmer seg peismøte og jeg har en tanke jeg kunne tenke meg å diskutere. 
Rotary er jo en yrkesorganisasjon, det vil si Yrke er begrunnelsen for start av Rotary.  
 
Ringerike Næringsforening er jo også en Yrkesorganisasjon. De tar inn foreninger som 
medlem. Dersom vi skulle velge et medlemskap så vil det pr i dag koste Kr 3 470,- årlig. 
 
Er det en ide at et par av oss tar et møte med Jørgen og Christian i RNF for å se på 
mulighetene for samarbeid? Kanskje vi kan få til ting som er til nytte for RNF og oss og 
som i heldigste fall kunne bidra til å betale kontingenten? 
 
Fint om dere tar en foreløpig diskusjon på peismøtet. Vi tar også denne saken opp på 
presidentens møte. 
 
Vi er åpne for å ta denne diskusjonen videre i presidentens møte!  

  

5. Eventuelt 
Dette er siste møte i nåværende komite. Neste møte i Yrkeskomiteen er i ny komite og den 

består av: 

Leder Magnar Ågotnes 

Innk.leder  Olena Alizi 

Past  Svein Solheim  

Øivin Fjeldstad  

Jan Thorleif Lafton  

Thor Andersen 

Hvem innkaller til neste møte? Komiteleder Magnar kaller inn        

 

Hønefoss, 20. februar 2024 

Svein Eystein 
(sekr etc) 


